
Intervju z gospo moniko abraham, tajnico in računovodkinjo 

osnovne šole juričevega drejčka  

 

Lepo pozdravljeni! 

Ste gospa Monika Abraham, tajnica in računovodkinja Osnovne šole Juričevega 

Drejčka. Za intervju z Vami smo se odločili, ker bi radi kaj več izvedeli o Vas in 

se z Vami pogovorili o vašem delu.  

 

 

1. Kako dolgo ste že tajnica in računovodkinja na Osnovni šoli Juričevega 

Drejčka? 

 

Na šoli sem sicer že 6 let, delo tajnice in računovodkinje pa opravljam zadnja 

3 leta.  

 

 

2. Ali nam lahko na kratko opišete, kakšno je vaše delo? 

 

Delo je dinamično; sprejemam pošto, telefonske klice, pošiljam in sestavljam 

različne dopise, pišem naročilnice, naročam blago, računam plače, 

sprejemam in izdajam račune, urejam knjigovodske listine in arhiv … Skratka, 

delo zajema širok nabor dejavnosti in je zelo pestro. 

 

3. Ali radi opravljate svoje delo? 

 

Da, svoje delo zelo rada opravljam. 

 

 



4. Ste zelo prijazni, k Vam lahko pridemo tudi kadar potrebujemo kakšne 

šolske pripomočke (predvsem škarje, lepilo, pisala) in Vas prosimo za 

pomoč tudi, če se urežemo ali pa nas boli npr. glava (nas povijete, nam 

prinesete lekadol, če nas grlo boli, pri Vas dobimo septolete…).  Zakaj ste 

izbrali poklic tajnice in računovodkinje? 

 

Rada delam s števili, v šoli sem zelo rada imela matematiko, rada pa sem tudi 

v kontaktu z ljudmi, še posebej otroki, pri svojem delu lahko oboje združim. To 

mi daje veliko zadovoljstva. 

 

 

5. Vemo tudi, da zelo radi pojete in igrate kitaro. Kje ste se naučili igrati na 

kitaro? Ali tudi vaši hčerki igrata kakšen inštrument? 

 

Kitaro sem se naučila igrati večinoma sama, pri pevskih so mi pokazali nekaj 

durov … potem pa sem vadila sama. Najprej pa sem igrala violino, obiskovala 

sem nižjo glasbeno šolo, kjer sem se naučila igranja. Včasih zaigram tudi na 

klavir. Laura (starejša hči) se tudi uči igrati violino v glasbeni šoli, poizkuša 

pa se tudi v igranju kitare. Karin je še majhna, rada poje in malo igra na kitaro 

in klavir.  

 

 

6. Kaj si želite v bodoče pri svojem delu oz. kaj bi radi spremenili? 

 

Želim si predvsem zdravja, da bom lahko še naprej z veseljem prihajala v službo. 

 

 

 

 



 

Gospa Monika Abraham, hvala za Vaš čas, ki ste si ga vzeli za intervju, želimo 

Vam še naprej veliko uspehov pri Vašem delu ter da nas boste imeli še naprej tako 

radi. 

 

Lepo pozdravljeni! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Novinarji: Jožica, Hana in Gašper, učenci 6. razreda 

Mentorica: prof. Simona Cokan 

 



 

 

 

 

  

 

 


